
  

The Hong Kong Institution of Engineers 
Building Services Division CIBSE, Hong Kong Branch  

 

The Hong Kong Institution of Engineers 
Building Services Division  

ASHRAE 
Hong Kong Chapter 

 
暖通空調及製冷系統綜合証書課程 2012  

<合辦機構> 

香港空調及冷凍商會有限公司 (ACRA) 
美國供暖製冷及空調工程師學會香港分會 (ASHRAE-Hong Kong Chapter) 

香港工程師學會–屋宇設備部 (HKIE-Building Services Division) 
屋宇設備運行及維修行政人員學會 (BSOMES) 

英國屋宇裝備工程師學會香港分會 (CIBSE-Hong Kong Branch) 
香港專業教育學院摩理臣山分校 (IVE-Morrison Hill) 

 

上課日期、 時間和地點: 

日期 : 2012年 2月 28日至 4月 13日 (詳見附上之時間表) 

時間 : 晚上 7時 分至 9時 30分 

地點 : 溫莎公爵社會服務大廈–香港灣仔軒尼詩道十五號地下 

 

課程重點: 

本課程的講者包括工作經驗豐富的大學學者, 有關政府部門、 製造商、 承建商和物業設施管理

工程師。  他們以專業和實用的知識, 使學員能更深認識各種空調及抽風系統設備在樓宇的安裝, 運

作及維修保養等程序, 和有關法例的規管及執行的要求。課程專為年青工程人員而設計, 亦適合較資

深工程人員, 以達溫故知新和自我増值的目的。 

 

授課語言: 

為中文並輔以英文講義。 

學費, 證書, 登記及查詢: 

學費:  

(I) 報讀全部合共十二節課程 

於 2012年 1月 16日或之前報名  於 2012年 1月 17日或之後報名 

各主辦機構之會員:  港幣 2,400元正   港幣 2,640元正  

各申請者:   港幣 2,880元正   港幣 3,120元正  

 

(II) 選讀任何一節課程 

於 2012年 1月 16日或之前報名  於 2012年 1月 17日或之後報名 

各主辦機構之會員:  港幣 250元正   港幣 270元正  

各申請者:   港幣 280元正   港幣 300元正  

 

證書: (1) 修畢每一節課程之學員, 即獲頒發一張當晚課程之證書。(CPD Certificate) 

(2) 報讀全部(十二節)課程, 且出席達十節或以上之學員, 除獲得每節個別課程之證書外, 

亦會獲發一張全部課程之修業證書。 
 

登記: 名額有限,先到先得,額滿即止。請與 CiEvents- Mr.Alan So登記聯絡。 

電話: 2830 2772  傳真: 2881 6378  電郵:  acra@hk.cievents.com  
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The Hong Kong Institution of Engineers 
Building Services Division CIBSE, Hong Kong Branch  

 

The Hong Kong Institution of Engineers 
Building Services Division  

ASHRAE 
Hong Kong Chapter 

 
Joint Comprehensive Certificate Course on HVAC&R System, 2012 

 
Date, Time & Venue 

 

As per table from 28/2/2012 to 13/4/2012; 7:00p.m. to 9:30p.m.; Duke of Windsor Social Service Building, Wanchai, 

Hong Kong. 

 
Programme Highlights 
 
The course is intended for junior engineers to broaden their knowledge on major issues encountered in the Air 

Conditioning and Mechanical Ventilation Systems and it is useful for engineers who want to refresh their knowledge 

of particular areas.  Speakers who are experienced Professors of University, Government Officers, and Professional 

Engineers of reputable Consultants / Contractors / Manufacturers / Facilities Management Company will present to 

you the close to actual market 

 

Language 

Cantonese with English Terms 

 

Fee, Certificate, Registration & Enquiries 

 

Fee: 

 

(I) For Full Course (12 Sessions) : 

Early Bird Registration on or before 16 Jan 2012 Registration after 16 Jan 2012 
Members: HKD2,400 

Non Members: HKD2,880 

Members: HKD2,640 

Non Members: HKD3,120 

 
(II) For Single Sessions : 

Early Bird Registration on or before 16 Jan 2012 Registration after 16 Jan 2012 
Members: HKD250 

Non Members: HKD280 

Members: HKD270 

Non Members: HKD300 

 

Certificate: 

(1) CPD Certificates recognized by HKIE will be issued to the attendants after each session. 

(2) A full course certificate will be issued to those who have applied for full course with attendance at least 10 

full sessions. 

 

Enquiry: 

 

Limited seats available, enrollment on first come first serve basis. All registrations are administered via CiEvents – 

Mr. Alan So. 

Telephone: 2830 2772  Fax: 2881 6378  Email:  acra@hk.cievents.com  
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The Hong Kong Institution of Engineers 
Building Services Division CIBSE, Hong Kong Branch  

 

The Hong Kong Institution of Engineers 
Building Services Division  

ASHRAE 
Hong Kong Chapter 

Enrollment Form 

Title:   Dr   Ir  Mr.   Ms.  Others: 

Full Name:       

Company:       

Full Name :          

Company :          

Name shown on 

CPD 

:       Email :       

Tel :       Fax :       

I am a member of:  BSOMES   ACRA / ECA / EMCA / FSICA / LECA / PSWTA   HKIE (BSD)   CIBSE (HKB)    

ASHRAE (HK Chapter)   VTC Staff     and Membership No. (if any)       

Non-member 

 

I would like to enroll the following session(s) 

1.  February 28, 2012 Fundamentals of HVAC&R Part 1  

2.  March 1, 2012 Fundamentals of HVAC&R Part 2  

3.  March 6, 2012 Mandatory Implementation of Building Energy Code  

4.  March 7, 2012 Life Cycle Cost Assessment for Sustainable Buildings  

5.  March 13, 2012 HVAC Design Practices: Routine to Green / Accredited Projects  

6.  March 15, 2012 HVAC Design Practices: Case Studies  

7.  March 22, 2012 Application of alternative fuel tri-generation system in buildings 

Green Building Energy Project - Success Case Sharing  

8.  March 27, 2012 Testing & Commissioning for MVAC- Air Side System  

9.  March 29, 2012 Building Information Modeling Application in MVAC from Design to O&M  

Chiller plant maintenance + Fault diagnostic  

10.  April 3, 2012 MVAC fault diagnostic and Common defects + Emergency handling  

Disaster Recovery and Emergency Handling in MVAC System  

11.  April 10, 2012 Chemical Treatment for HVACR for achieving Energy Efficiency and Hygiene  

12.  April 13, 2012 Green installations for Improving the Energy Efficiency of Air Conditioning - Basic Theory and 

some case studies  

Sharing of Experience in Retrofit of HVACR equipment for achieving better energy efficiency  

Presentation of Certificates to Participants taking All Sessions 

Full Course:  All 12 Sessions  

Total Session(s):          Total Cheque Amount:        

Notes: 

1. Please email (acra@hk.cievents.com) or  fax the completed enrollment form to 2881 6378 for reservation. 

2. Your reservation will be confirmed by email.  After reservation is confirmed, please mail the form and the cheque made payable 

to “The Hong Kong Air Conditioning and Refrigeration Association Limited” or “香港空調及冷凍商會有限公司” plus a self-

addressed stamped envelope to the following address:  Level 3, Centre Point 181-185 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong 

3. Receipt will be issued and Admission Ticket will be mailed back to you upon receipt of cheque, no Debit Note will be issued. 

4. The recruitment will be made on first come first serve basis with priority to members of the participating organization. 

5. Please bring along the Admission Ticket for each corresponding session. 

 For registration enquires, please contact Mr. .Alan So at Tel: 2830 2772 

1. Official Use ONLY 

2. Cheque#                      Date received:                     Ticket#                     for session       

a.     Ticket#                 for session            Ticket#              for session       
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